

ا.م.د.محمد ماجد حمزة طعمة الخزاعي رئي مستمركة

c-ex /1/c

الجامعة المستنصرية _ كلية التربية Mobile: +9647707354044 Email: m.hamza@uomustansiriyah.edu.iq

ملخص تعريفي:

الاسم : محمد ماجد حمزة طعمة الخزاعي .

التولد : بغداد 1975 .

الحالة الزوجية : متزوج .

العنوان: جمهورية العراق / محافظة بغداد.

m.hamza@uomustansiriyah.edu.iq : العنوان البريدي

الشهادات الدراسية:

1-دكتوراه فلسفه في الارشاد النفسي والتوجيه التربوي .

2-ماجستير في علم النفس التربوي.

3- دبلوم تربوي عالي - كلية التربية - جامعة صنعاء عام 2000 م.

4- بكالوريوس - جامعة صنعاء عام 1999 م.

الجوائز والتكريم الأكاديمي

1- شهادة شكر وتقدير من الاتحاد العالمي لتقنيات التنمية البشرية والتطوير الذاتي .

2- كتاب شكر وتقدير من رئيس الجامعة المستنصرية .

3- كتاب شكر وتقدير من وزير التربية .

4- كتاب شكر وتقدير من وزير التعليم العالي والبحث العلمي .

5- شهادة شكر وتقدير من جامعة اهل البيت.

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

1 - التدريس في جامعة أهل البيت (ع) - محافظة كربلاء المقدسة .

2 - الجامعة المستنصرية - كلية التربية - قسم الارشاد النفسي والتوجيه التربوي منذ عام
 2008 ومازلت مستمرا بالخدمة .

3 - مشرف على بحوث مشاريع التخرج لطلبة البكالوريوس في الجامعة المستنصرية .
 4 - عضو لجنة مناقشة لطلبة الدراسات العليا (الماجستير) في الجامعة المستنصرية

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات الأولية	الدراسات العليا
1 - مبادى الأرشاد .	1- السمنار
2 - اسس التربية .	
3 - علم النفس الفسيولوجي.	
4 - علم النفس التربوي .	عد في الاحداد المهامي التجالب التصد الملو
5 - أرشاد وصحة نفسية .	كة في عوامد الجانب السواق الثاني أمر جامة
6 - مبادى التوجيه المهني والتربوي	26 في الموقد الدرالي الإيل العابد الجاسات
7- المقابلة الارشادية .	
8- مناهج البحث .	
9- الارشاد الاسري.	فَ فِي الْمُحِمَّةِ لِي الْحَالُ الْفَيْسِ وَالْإِلْسَانِيُّ
. 10 السمنار	لا في موات العلم المستور في الجانبة الا
11- التطبيقات الارشادية	مشارعة أبر المرشر العامي اللماوي التاميرا
	ل البرك (ع)
and proved provide and sense and ex-	لد مشار كافق المرزة الكوريية الماشية وال

الأنتساب المهني او الجمعيات:

1-لجنة الثقافية في قسم الارشاد النفسي والتوجيه التربوي

2-لجنة الغيابات

3- لجنة الجرد في القسم

4- عضو في الاتحاد العالمي لتقنيات التنمية البشرية والتطوير الذاتي

5- عضو في منظمات المجتمع المدني

6- عضو لجنة امتحانية.

7- عضو لجنة الغيابات في قسم الارشاد النفسي والتوجيه التربوي.

8- عضو ارتباط في شعبة ابن سينا.

9- عضو لجنة التعليم الالكتروني في القسم.

10- الجمعية العراقية للأرشاد النفسي والتوجيه التربوي.

11- عضو لجنة المؤتمر الخاص بكلية التربية - الجامعة المستنصرية

12- عضو لجنة الاستلال للبحوث والرسائل والاطاريح في قسم الارشاد النفسي والتوجيه التربوي.

المنشورات العلمية

- 1- النضج المهني وعلاقته بالامن النفسي لدى طلبة الجامعة المستنصرية.
- 2- الضغوط النفسية وعلاقتها باتخاذ القرار المهني لدى طلبة المرحلة الاعدادية.
- 3- الممارسات السلوكية الارشادية لدى تدريسي قسم الارشاد النفسي والتوجيه التربوي.
 - 4- دافعية الطلبة نحو التعليم الالكتروني.
 - 5- الشعور بالامن النفسي لدى طلبة قسم الارشاد النفسي والتوجيه التربوي .

تطوير المهارات:

- 1- مشاركة في الاتحاد العالمي لتقنيات التنمية البشرية والتطوير الذاتي .
- 2- مشاركة في مؤتمر العلمي السنوي الثاني في جامعة اهل البيت (عليهم السلام).
- 3- مشاركة في المؤتمر الدولي الاول للعلوم الحاسبات والعلوم التطبيقية في الجامعة المستنصرية.
- 4- مشاركة في المؤتمر الذي أقيم في كربلاء المقدسة وتحت شعار (التضحية والوفاء طريقا للعطاء) .
 - 5- مشاركة في الندوة وورشة عمل حول (الارهاب النفسي) .
 - 6- مشاركة ورشة عمل وندوات حول (العمليات النفسية).
 - 7- مشاركة في الندوة في المجال التربوي والانساني والنفسي والارشادي .
 - 8- مشاركة في ندوات التعليم المستمر في الجامعة المستنصرية .
 - 9- شهادة مشاركة في المؤتمر العلمي السنوي الثاني تحت شعار (كربلاء مركز استقطاب عالمي) جامعة اهل البيت (ع).
 - 10- شهادة مشاركة في الدورة التدريبية السادسة (power point and word and excel) في الجامعة المستنصرية وحدة التعليم المستمر .

Assistant Professor, Dr. Mohammad Majed Hamza Tohme Al-Khuzaie

University of Mustansiriya - Faculty of Education

Mobile: +96407707354044

Email: m.hamza@uomustansiriyah.edu.iq

PERSONAL SUMMARY:

Name: Mohammed Majed Hamza Tohma Khuzai.

Birth: Baghdad 1975. Marital status: Married.

Address: Republic of Iraq / Baghdad Governorate. Mail address: m.hamza@uomustansiriyah.edu.iq

EDUCATION

- 1 PhD philosophy in psychological guidance and educational guidance.
- 2- Master of Educational Psychology.
- 3 Higher Education Diploma Faculty of Education Sana'a University in 2000.
 - 4- BA in Sana'a University in 1999.

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

- 1- Certificate of thanks and appreciation from the International Federation of Human Development Technologies and Self-Development.
- 2- A letter of thanks and appreciation from the President of Al-Mustansiriya University.
- 3- A letter of thanks and appreciation from the Minister of Education.
- 4- A letter of thanks and appreciation from the Minister of Higher Education and Scientific Research.
- 5- A certificate of thanks and appreciation from Ahl Al-Bayt University.

ACADEMIC / TEACHING EXPERIENCE:

- 1 teach in University of Ahl al-Bayt (p) Karbala holy province.(2004)
- 2 Mustansiriya University Faculty of Education Department of psychological guidance and guidance since 2008 and still continue to service.
- 3 Supervisor of research projects graduation for undergraduate students at the University of Mustansiriya.

COURSES TAUGHT:

Undergraduate	Graduate
1 - Principles of Guidance.	1- The seminar
2 - the foundations of	ten bronc zentret morezen in enternit en
education.	sales reachers of the Demarks and
3 - Physiological Psychology.	Canalana
4 - Educational Psychology.	
5 - Counseling and	gataiens of the Department of
psychological health.	L'Outhance
6 - Principles of vocational and	
educational guidance	
7- The counseling interview.	SALOUN LEGISLAND DE LEGISLE FICKER
8- Research Methods.	
9- Family Counseling.	Market Committee and the Committee of the
10- The seminar.	Karbaia and under the banner of the
11- Guidance applications	

PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

- 1- The Cultural Committee in the Department of Psychological Guidance and Educational Guidance
- 2- The Absences Committee
- 3- Department's inventory committee
- 4- Member of the International Federation of Human Development and Self-Development Technologies
 - 5- A member of civil society organizations
 - 6- Member of the examination committee.
- 7- Member of the Absences Committee in the Department of Psychological Counseling and Educational Guidance.
 - 8- A liaison member in the Ibn Sina Division.
 - 9 Member of the department's e-learning committee.
- 10 The Iraqi Association for Psychological Counseling and Educational Guidance.
- 11- Member of the Special Conference Committee of the College of Education Al-Mustansiriya University
- 12- Member of the Inquiry Committee for Research, Theses and Dissertations in the Department of Psychological Counseling and Educational Guidance.

PUPLICATIONS:

1- Professional maturity and its relationship to psychological security among the students of Al-Mustansiriya University.

2- Psychological stress and its relationship to professional decision-making among

middle school students.

3 - Counseling behavioral practices among the teachers of the Department of Psychological Counseling and Educational Guidance.

4- Students' motivation towards e-learning.

5- A sense of psychological security among students of the Department of Psychological Counseling and Educational Guidance

PROFFESSIONAL DEVELOPMENT

1. participation in appreciation from the World Federation of Human Development Technologies and Self-Development.

2 - Participation in the second annual scientific conference at the University of Ahl

al-Bayt (peace be upon them).

3 - Participation in the conference held in Karbala and under the banner of (sacrifice and fulfillment way to give)

4 - Participation in the symposium and workshop on (psychological terrorism)

5 - Participation of workshop and seminars on (psychological processes)

6 - Participation in the symposium in the field of education, humanitarian, psychological and guidance